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Pöytäkirja 9/2020  

 

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (puheenjohtaja) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Teemu Helenius 

Hanne Helminen 

Sanni Lilja 

Pinja Luoma 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.02. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen 

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Teemu Helenius ja Sanni Lilja. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

5. Ilmoitusasiat 



- 14.4. Järjestöfoorumi. Paikalla useampi hallituslainen. Teemoina mm. uusien 

opiskelijoiden vastaanotto, some, koulutuspolitiikka ja kansainvälisyys.  

- 15.4. Pj-neuvosto. Paula ja Teemu suurimman osan aikaa paikalla. Superryhmäyttävät 

jutut ovat etänä vähän kiusallisia. Tarkempia tietoja keskusteluista hallituksen 

Facebook-ryhmässä.  

 

6. Posti 

Suurten humanistibileiden jatkopaikka on varmistunut, Marilynissa nähdään taas.  

 

7. Menneet tapahtumat 

6.4. Kopo- ja pj-ilta 

- Paljon osallistujia, myös TYY:n edustus. Muistio lähetetty jäsenjärjestöjen 

hallituksille, dekaanille ja laitosjohtajille. Tapahtuma toimi hyvin ja keskustelu oli 

mielenkiintoista. 

 

8. Koulutuspoliittiset asiat 

- Tapaaminen TYY:n kanssa pitäisi sopia, kysytään TYY:ltä ajankohtaehdotuksia. 

Meillä melko vapaa aikataulu. 

- Pitäisikö tehdä opiskelijoille kysely etäopiskelumahdollisuuksista? Tähän mennessä 

kyselty lähinnä järjestöiltä. TYY mahdollisesti tekemässä sellaista. Päätettiin, ettei 

lähdetä täyttämään ihmisten sähköpostilaatikoita liikaa eli ei tässä välissä tehdä omaa 

kyselyä. Muistutetaan kuitenkin, että Humanitasiin voi olla yhteydessä, jos on 

kysyttävää tai huolia aiheeseen liittyen. 

- Kummikierroksilla keskusteltu peruuntuneista tapahtumista, henkilökuntamuutoksista 

ja mahdollisista työelämätapahtumista. 

- Pohditaan järjestöjen tiedotteiden jakamista laajemmin. Speksin hakuja olemme 

luvanneet mainostaa. Päätettiin palata jäsenjärjestöjen toiminnan mainostamiseen 

laajemmin syksyllä, suunniteltiin jonkinlaista koottua mainostustiedotetta tai 

humanistien tapahtumakalenteria. 

 

9. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Pitäisikö muistuttaa opintotuen palautuksista? Ehkä ei, Maurilta tullut kaikille 

aiheesta sähköpostia.  

 

10. Halloped-asiat 

- Koordinaattorit toivovat tapaamista hallituksen tai ainakin kopojen kanssa, 

suunniteltaisiin syksyn toimintaa ja työnjakoa. Ehdotetaan tapaamisen ajankohdaksi 

jotakin iltaa ensi viikolta. Koordinaattorit myös tavanneet TYY:tä, tapaamisessa voisi 

myös välittää tietoa. 

 

11. Arcanum/taloasiat 

- Sirkkalassa myös järjestöjen tavaroita. Päätettiin, että tavarat pitäisi siirtää 

Mimesikselle, ruokatavarat yms. hankalasti säilöttävät mahdollisuuksien mukaan 

hallituslaisten koteihin. Ajankohtaa siirrolle ei vielä tiedossa. 



- Käyttäjäpalaveri 14.4. 

o Vain Hatakka-Juntti ehtinyt tutustua ehdotukseemme pohjapiirrokseksi. Oli eri 

mieltä siitä, mitä puhuttu keittiöistä (mielestämme puhuimme kahdesta, 

Hatakka-Juntin mielestä vain yhdestä). Henkilökunnan osalta 100 henkeä 

käyttää kuulemma yhtä keittiötä. Opiskelijoita on 2700, aktiivisia tilojen 

käyttäjiäkin varmasti useampi sata, lähemmäs tuhat. Pidämme siis vaatimusta 

kahdesta keittiöstä kohtuullisena. 

o Unica tulossa pienen kasvisravintolan kanssa. Opiskelijoille ehdotettiin, että 

myyjäisiä voitaisiin pitää ravintolan tiloissa silloin, kun se ei ole auki. 

Mielestämme ei kuulosta ideaalilta.  

o Paula mainitsi opiskelijoiden kalustetoiveista: pehmeitä kalusteita, pöytiä ja 

tuoleja. Paula kysyi myös, voidaanko tässä vaiheessa toivotuista kalusteista 

päästä myöhemmin eroon. Asiaa selvitetään. 

- Ykkösvaiheen opiskelijatilojen käyttö vielä suuri kysymysmerkki. Tehdäänkö jokin 

varaussysteemi pienille tiloille? Voisi olla (ainoa) käyttökelpoinen vaihtoehto. 

Väistötiloistakin kaipaamme pian lisätietoa. 

- Yhteiset toimintatavat Arcanumissa? 

o Kysely? Kopo- ja pj-ilta? Kopopj voisi olla hyvä vaihtoehto, keväällä vai 

syksyllä? 

o Kannattaisi ehkä sopia syksyn alussa, kun koronatilanne (toivottavasti) 

helpottanut ja muuttotilanne konkretisoitunut. 

- Jotkin oppiaineet pyytäneet opiskelijoita auttamaan tavaroiden pakkaamisessa 

muuttoa varten ”talkoovoimin”. Pidämme tätä hieman kyseenalaisena, erityisesti 

korona-aikana. Mielestämme yliopiston, joka muuton on määrännyt, pitäisi hankkia 

työntekijöitä hoitamaan muuttoa tai vähintäänkin tarjota työn tekeville opiskelijoille 

jonkinlainen korvaus työstä. Pakkaako henkilökunta työajalla tai saavatko siitä 

erillistä korvausta?  

o Päätettiin selvittää, miltä tasolta idea opiskelijoiden pyytämiseen on tullut. 

Päätetään siitä riippuen, miten toimitaan asian suhteen.  

 

12. Tulevat tapahtumat 

- Vappu 

o Humanitas ei ole kuvannut lippuvideota TYY:lle, olimme kaikki missanneet 

viestin. Äh.  

o Humanitaan vapputapahtumat pitkälti peruuntuneet. Halutaanko toteuttaa 

jotakin etänä? Vähän alkaa koko etäily kyllästyttää. Päätettiin, että 

mainostetaan jäsenjärjestöjen ja TYY:n vapputapahtumia omien järjestämisen 

sijaan. Tehdään jonkinlainen vapputervehdys, mutta muuten vietetään 

hiljaiseloa.  

- Kopo- ja pj-ilta 6.5. Aihe? Mietitään WhatsAppissa. 

 

13. Talous 

- Talousarvion päivittäminen 



o Talousarvioon pitää yhdistyksen kokouksessa tehdä muutoksia, sillä 

tapahtumien peruminen vaikuttaa sekä tuloihin että menoihin. Lisäksi mm. 

kannatustuotemyynti todennäköisesti laskee kevään ajalta. 

 

14. Muut esille tulevat asiat 

- Järjestetään vujutoimikuntaan täydennyshaku syksyllä.  

- Liisa mainostaa speksin hakuja Humanitaan somessa tänään. 

- Hallituksen pitäisi myös virkistäytyä! Ajankohtana todennäköisesti syksyn alku. 

Seuraillaan koronaa.  

 

15. Seuraava kokous 

4.5. klo 16 Zoomissa.  

 

16. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.19. 

 

 

 


